
Protokół Nr XLV/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 sierpnia 2021 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.18 

Zamknięcie obrad – godz. 18.12 

Ad. 1 

Obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący RM – oddał głos Pani Bernadecie Tambor i Panu Czesławowi Kręcichwost – 

przedstawicielom Biura Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Glacensis. 

B. Tambor i C. Kręcichwost - złożyli podziękowania Burmistrzowi za pomoc w organizacji rajdu 

rowerowego, który odbył się w dniu 7 sierpnia br. 

Burmistrz – podziękował, zaznaczył, że rajd był wielką promocją Gminy Radków oraz wręczył 

prezesowi Stowarzyszenia pamiątkową grafikę. 

Przewodniczący RM – pogratulował wzorowej organizacji imprezy. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 sierpnia 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 lipca 2021 r. 

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 11 sierpnia 2021 r. 



7. Inauguracja roku szkolnego 2021/2022. 

8. Ocena stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 

9. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) odwołania Skarbnika Gminy Radków    – DRUK NR 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w Integracyjnym Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława 

Chrobrego 12-14/1 oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

         – DRUK NR 2 

c) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

i rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Radków lub jej jednostkom podległym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania organów do tego uprawnionych 

         – DRUK NR 3 

d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowych na okres 5 lat oraz odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy    – DRUK NR 4 

e) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych    – DRUK NR 5 

f) przyjęcia Programu Opieka Wytchnieniowa w ramach projektu „Model tworzenia 

lokalnych programów opieki wytchnieniowej”  dla Gminy Radków na lata 2021-2023 

         – DRUK NR 6 

g) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii 

Rozwoju Gminy Radków na lata 2022-2030”, w tym trybu konsultacji, o których 

mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju        – DRUK NR 7 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 8 

i) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok    – DRUK NR 9 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

        

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian: 

1.  Zdjąć z porządku obrad punkt 7. Inauguracja roku szkolnego 2021/2022. 



2. Wprowadzić do pkt 10 dodatkowych projektów uchwał: 

1. dodać literę „j” w brzmieniu: „zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania 

wody i odbioru ścieków” - DRUK NR 10  

2. dodać literę „k” w brzmieniu: „w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy 

Radków do podjęcia działań mających na celu zbycie gminnej nieruchomości 

oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 41/2 obręb Ratno Dolne” - DRUK NR 11  

oraz omówił potrzebę wprowadzenia zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego wniosku. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę 

porządku obrad zgłoszonym przez Burmistrza. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za – 15,   przeciw – 0,   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

lipca 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący 

RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 lipca 2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 11 

sierpnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 11 sierpnia  

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

 

Ad. 7  

Zdjęty z porządku obrad. 
 
 



Ad. 8 
 
Przewodniczący RM - poprosił Pana Jacka Krzyżanowskiego o złożenie informacji o stanie 

bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 

  

Jacek Krzyżanowski – specjalista ds. BHP - złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny 

pracy w jednostkach organizacyjnych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący RM poddał pod głosowanie propozycję dotyczącą dokonania pozytywnej 

oceny stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków. 

 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad w/w propozycją. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 9 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 01 lipca 2021 roku do 30 sierpnia 

2021 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

O godz. 17.00 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 17.17. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Radków              

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka 
w Integracyjnym Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława 
Chrobrego 12-14/1 oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15,   przeciw - 0,   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 3 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych, mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Radków lub jej jednostkom podległym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania organów do tego 
uprawnionych  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Radków umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych na okres 5 lat oraz odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



DRUK NR 5 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia Programu Opieka Wytchnieniowa w ramach projektu 

„Model tworzenia lokalnych programów opieki wytchnieniowej”  dla Gminy Radków na 

lata 2021-2023 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 7 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii Rozwoju Gminy Radków na lata 2022-2030”, w tym trybu konsultacji, 

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 8 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15,  przeciw - 0,   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 9 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0,  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 10 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu dostarczania wody i odbioru 

ścieków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15,  przeciw - 0,   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

DRUK NR 11 w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Radków do podjęcia 

działań mających na celu zbycie gminnej nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako 

działka nr 41/2 obręb Ratno Dolne 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

O 17.49 obrady opuścił radny Krzysztof Janicki. 

Przewodniczący RM zapytał czy ktoś z obecnych na sali obrad chce zabrać głos w sprawach 

różnych 

B. Sobczyńska – zadała pytanie, czy Urząd planuje tworzenie punktów szczepień przeciw 

COVID-19 w szkołach oraz czy w świetle prawa tworzenie takich punktów jest obligatoryjne, 

czy dobrowolne. 

Burmistrz – odpowiedział, że nie planuje otwierania punktów szczepień w szkołach, dopóki nie 

zostaną określone przez Ministra obligatoryjnie wymagane warunki do stworzenia punktów 

szczepień. Niezbędne jest do tego stosowne rozporządzenie. Burmistrz omówił przykład 

organizacji punktu szczepień w Wambierzycach, w związku z którym wynikło wiele 

rozbieżności i nieporozumień pomiędzy organizatorami oraz Urzędem Wojewódzkim. 

Burmistrz podkreślił, że jeżeli otrzyma warunki, które gabinety pomocy przedlekarskiej w 

szkołach będą spełniać i w nich będą miały odbywać się szczepienia, natychmiast przystąpi 

do tworzenia punktów szczepień bez względu na koszty.  

B. Sobczyńska – podziękowała za odpowiedź i zgodziła się, że jest sprawa zbyt poważna, 

żeby podchodzić do niej w sposób spontaniczny i nieokreślony prawnie. Zapytała także, czy w 

związku z brakiem punktów szczepień na terenie Gminy,  byłaby możliwość organizowania, 

przez Urząd lub szkoły, przewozu dla chętnych osób na szczepienie do innego 

certyfikowanego punktu szczepień. 



Burmistrz – odpowiedział, że od samego początku pandemii są do dyspozycji 2 samochody 

zgłoszone do Urzędu Wojewódzkiego oraz został zakupiony dodatkowy 9-osobowy samochód 

w ramach projektu „door to door” i wystarczy zgłosić taką potrzebę do Urzędu. W przypadku 

większej grupy osób do dyspozycji jest także transport szkolny. 

B. Sobczyńska – podziękowała za odpowiedź. 

Przewodniczący RM – oddał głos radnemu Januszowi Gorczyckiemu. 

J. Gorczycki – zgłosił, że w Tłumaczowie w pobliżu nieruchomości nr 25-25a w korycie rzeki 

rosną wysokie wierzby oraz zapytał, czy jest możliwość zgłoszenia tych drzew do wcinki firmie 

odpowiedzialnej za stan rzeki lub interwencję straży pożarnej i usunięcie wierzb. Radny zgłosił 

także, że na drodze nr 386 powstają poprzeczne pęknięcia oraz zapytał jaki jest okres 

gwarancyjny drogi i kiedy odbędzie się przegląd. 

Burmistrz – odpowiedział, że rzeka należy do kompleksu Wód Polskich, a w najbliższych 

dniach zostanie wysłana delegacja w celu sporządzenia dokumentacji, która zostanie złożona 

do RZGW propozycja wycięcia wierzb lub zlecenia tego Gminie. Na takie zadanie musi być 

wydana przez burmistrza decyzja na wniosek, lub za zgodą RZGW. Odnośnie drogi nr 386, 

Burmistrz odpowiedział, że pierwszy przegląd gwarancyjny po zakończeniu budowy jest 

planowany wiosną następnego roku i Gmina będzie w tym uczestniczyć, a cały okres 

gwarancyjny wynosi 5 lat. 

Przewodniczący RM – oddał głos radnemu Dawidowi Wnęk. 

D. Wnęk – zapytał czym jest spowodowana zmiana w funkcjonowaniu kuchni w radkowskim 

przedszkolu. 

Burmistrz – odpowiedział, że często otrzymywał uwagi dotyczące stanu wyposażenia, obecnie 

oczekuje na rozstrzygnięcie wniosku na generalny remont całego obiektu. Problemem jest 

również brak stabilności zatrudnienia. Różna jest także struktura żywienia w placówkach. Jest 

trzon w Ścinawce Średniej, który działa bez uwag i zaopatruje szkołę, przedszkole i ZSP w 

Ścinawce Dolnej. Taki segment miał również powstać w Radkowie i obsługiwać Radków i 

Wambierzyce, lecz Dyrektor ZSP w Radkowie nie zgadza się z tym pomysłem. Segment na 

bazie jednej kuchni i jednego operatora powinien jednak powstać najpóźniej z dniem 1 

października, aby ustabilizować koszty, ponieważ obecnie powstają bardzo duże rozbieżności 

w cenach posiłków, co powoduje sytuacje konfliktowe. Stworzenie segmentu obsługującego 

Radków oraz Wambierzyce pozwoli na ujednolicenie cen w placówkach oraz podniesienie 

jakości usług. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy jeszcze ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Sołtys wsi Gajów Pani Józefa Burlita – zwróciła uwagę na krzewy rosnące w rowach na trasie 

od kopalni w Tłumaczowie do Radkowa, które nachodzą na pobocza i samochody mijające się 

z maszynami rolniczymi lub ciężkim sprzętem kopalni, rysują karoserię o gałęzie. Sołtys 

poprosiła o interwencję w sprawie. 



Burmistrz – przyznał, że problem jest bardzo istotny. Zapewnił, że zgłosi go Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych oraz aby jak najszybciej sprawę załatwić, Gmina przystąpi do 

wycinki krzewów samowolnie, ponieważ do tego typu wycinek nie potrzebuje specjalnych 

decyzji i zezwoleń. 

Przewodniczący RM – zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych.  

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLV sesję Rady Miejskiej                  
w Radkowie.   

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                            Aleksander Mielniczuk 

      


